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Mottagare 
Byggnadsnämnden 

Beslut om att inte skriva ut byggnadsnämndens 
enskilda handlingar och handlingar från ärenden 
mellan år 2009 och 2023 

Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut till 
byggnadsnämnden 

1. Handlingar för ärenden under byggnadsnämndens ansvar som finns 
registrerade i EDP Vision mellan år 2009 och 2023 skrivs inte ut för 
arkivering i analoga akter inför byte av dokument- och 
ärendehanteringssystem. 

2. Handlingar för ärenden under byggnadsnämndens ansvar som finns 
registrerade i W3D3 mellan år 2009 och 2020 skrivs inte ut för 
arkivering i analoga akter inför byte av dokument- och 
ärendehanteringssystem. 

3. För framtida sökningar av byggnadsnämndens ärenden och handlingar 
mellan år 2009 och 2023 används hybridakter. 
 

Kommunstyrelseförvaltningen 

 
 

Monica Juneheim   
Bygglovschef    
  

Beskrivning av ärendet 
År 2023 gick Tyresö kommun ut i upphandling kring ett nytt dokument- och 
ärendehanteringssystem som planerar att ersätta det befintliga systemet W3D3 
samt EDP vision för ärenden kopplade till samhällsbyggnadskontoret. För att 
kommunen ska kunna säkerställa att ingen viktigt information försvinner 
föreslås att både de digitala akterna och de analoga akterna tas om hand för 
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slutarkivering hos kommunarkivet utan att behöva skriva ut och/eller skanna 
in handlingarna som finns. Detta bör gälla för ärenden och handlingar i W3D3 
mellan åren 2009-2021 och för EDP Vison mellan åren 2009-2023. Det är 
viktigt att det framgår i de analoga akterna vilket ärende handlingarna tillhör så 
att det ska var enkelt att hitta dessa och kopplingen till de digitala akterna. Då 
kommunen i framtiden kommer att behöva söka både i det analoga slutarkivet 
och i e-arkivet för att kunna lämna ut den kompletta akten vid förfrågningar 
både internt och externt. 

Detta förslag till beslut omfattar handlingar och ärenden från 2009-2018 för 
leverans till slutarkivet, både analogt och digitalt för både W3D3 och EDP 
vision. Förslag till beslut omfattar även handlingar och ärenden 2019-2023 för 
EDP vision och 2019-2021 för W3D3 men dessa kommer att överföras till det 
nya dokument och ärendehanteringssystemet för att sedan levereras årsvis 
framöver till slutarkivet för arkivering både analogt och digitalt. 

Bakgrund 
Ett beslut fattades av kommunstyrelsen 2020-10-27 § 169 för W3D3 om att 
inte skriva ut handlingar som inkommit den digitala vägen från och med år 
2021, beslutet omfattade inte ärenden i EDP Vision. Innan beslutet för W3D3 
fattades var enbart en analog akt standard för arkivering av kommunens 
ärenden och rutinen var att den digitala akten i verksamhetssystemen (EDP 
Vision och W3D3) skulle motsvara den analoga akten i innehåll. Denna rutin 
efterlevdes i kommunen med olika resultat, vilket gör att kommunen inte kan 
säkerställa varken att de analoga eller digitala akterna är kompletta. Då 
kommunen behöver avsluta och arkivera en hel del akter inför byte av system 
behövs ett beslut för att bevara hybridakter från denna tid. Det kommer att 
vara ett allt för stort arbeta att skriva ut akterna från systemet när förvaltningen 
ligger så långt efter. Då stadsbyggnadskontoret inte kan säkerställa vilka akter 
som är kompletta så skulle handläggare eller andra personer inom 
stadsbyggnadskontoret enligt gällande rutiner behöva gå igenom varje ärende 
och jämföra den digitala akten med den analoga akten för att se om den 
analoga akten är komplett. En uppskattning är att varje akt tar i genomsnitt 3-
15 min att gå igenom beroende på storlek på akt och hur mycket som är 
utskrivet. Det finns idag cirka ett tusen ärenden i W3D3 vilket skulle ta ca 50-
250 timmar att gå igenom. I EDP Vision finns ca 15 000 ärenden som 
samhällsbyggnadskontoret skulle behöva gå igenom vilket skulle ta ca 750 – 
3750 timmar. Uppskattningsvis blir det totalt ca 800 – 4000 timmar för att 
säkerställa att alla ärenden och handlingar är korrekt. 

Förslaget till beslut har ekonomiska konsekvenser sett till arbetstid då det tar 
lång tid att skriva ut handlingar för att komplettera de analoga akterna. 
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Ärendet bedöms inte beröra barn varför någon prövning av barnets bästa inte 
har genomförts. 
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